

Kuntatyönantajan sosiaalivakuutusmaksuja

prosenttia maksun perusteena olevasta palkasta

MAKSU	2021	2022	2023	2024*	2025*
Sairausvakuutusmaksu	1,53	1,34	1,53	1,30	1,42
Työttömyysvakuutusmaksu	1,90 ^{a)}	2,05 ^{b)}	2,06 ^{c)}	2,06 ^{d)}	2,06 ^{d)}
Kevan jäsenyhteisön eläkemaksu^{e)} yhteensä, keskimääräinen työnantajan osuus	20,75	20,34	19,84	19,8	19,8
Työnantajan osuus palkkaperusteisesta eläkemaksusta ^{e)}	16,85	16,84	16,84	16,8	16,8
Tasausmaksu (suhteessa Kevan jäsenyhteisöjen palkkasummaan) eläkemenoperusteinen maksuosa 2021–2022 ^{f)}	3,90	3,5	3,0	3,0	3,0
Valtion eläkejärjestelmän kuntasektorin maksu, keskimääräinen työnantajan osuus	16,19	16,57	16,45	16,5	16,5
Muut erät (keskimäärin)	0,70	0,70	0,7	0,7	0,7
TYÖNANTAJAN MAKSUT KESKIMÄÄRIN	24,66	24,26	23,99	23,8	23,9
Maksumuutos, %-yksikköä ed. vuodesta	+0,33	-0,37	-0,27	-0,2	+0,1
Vakuutetun eläkemaksu (alle 53v. tai yli 62v.)	7,15	7,15	7,15	7,15	7,15
Vakuutetun eläkemaksu (53–62v.)	8,65	8,65	8,65	8,65	8,65

- a. 0,50 % palkkasumman ensimmäiseen 2 169 000 euroon asti
- b. 0,50 % palkkasumman ensimmäiseen 2 197 500 euroon asti
- c. 0,52 % palkkasumman ensimmäiseen 2 251 500 euroon asti
- d. Palkkasummarajan ylittävältä osalta. Rajan alla maksu olisi 0,52 %.
- e. Palkkaperusteinen eläkemaksu on kokonaiseläkemaksu, joka sisältää työnantajan ja työntekijän eläkemaksun sekä työkyvyttömyyseläkemaksun.
- f. Eläkemenoperusteinen maksu muuttuu vuonna 2023 tasausmaksuksi. Taulukossa tasausmaksulla kerättävä summa suhteutettu Kevan jäsenyhteisöjen koko palkkasummaan. Työnantajakohtaiset maksut Kevan verkkopalvelussa.

* ennuste

¹ Lähde: Eläketurvakeskus, Valtiovarainministeriö, valtioneuvosto, Keva 24.4.2023